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Vragen van de leden Van Gerven,
Leijten en Gesthuizen (allen SP)
aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
van Economische Zaken over de
garantstelling van de overheid bij
Bergman Clinics. (Ingezonden
23 februari 2010)

1
Is het bericht waar dat Bergman
Clinics via de regeling Garantie
Ondernemingsfinanciering Curatieve
Zorg (Go Cure) een banklening met
overheidsgarantie krijgt terwijl het
hier om een keten gaat van private
klinieken voor cosmetische en
verzekerderde zorg?1 Zo ja, wat is
hierover uw oordeel?

2
Hoe verhoudt deze garantstelling zich
tot de problemen voor garantstelling
voor het Atrium Ziekenhuis in
Heerlen waarbij het ziekenhuis in
grote problemen is gekomen nu de
operatiekamers door de Inspectie
voor de Gezondheidszorg (IGZ) zijn
afgekeurd?2 Is het niet navrant dat u
weigert hier de helpende hand te
bieden terwijl u wel garant staat voor
investeringen in privéklinieken? Hoe
gaat u aan deze ongerijmdheid een
einde maken?

3
Hoe beoordeelt u de mogelijke
garantstelling door de provincie
Limburg voor 20 miljoen euro om het
eigen vermogen van het Atrium

Ziekenhuis te verhogen naar 20%,
zodat de banken bereid zijn leningen
te verstrekken voor investeringen in
renovatie/nieuwbouw van het
ziekenhuis? Is het niet vreemd dat de
ene overheid weigert te helpen terwijl
de andere overheid, die hiervoor niet
primair verantwoordelijk is, wel de
helpende hand biedt? Kunt u uw
antwoord toelichten?

4
Vindt u dat de overheid niet een
zekere verantwoordelijkheid draagt
voor de extra kosten voor de
noodzakelijke tijdelijke vervanging
van de operatiekamers? Zo neen,
waarom niet?

5
Is de casus Atrium Ziekenhuis niet
een schoolvoorbeeld van de falende
liberalisering van de kapitaallasten?
Zo neen, waarom niet?

6
Bent u bereid een algehele
garantieregeling voor de zorgsector
te maken zodat de stagnatie in de
bouw door de liberalisering kan
worden opgeheven en voorkomen
wordt dat geld uit de zorg wegvloeit
door de hoge rentelasten in de
huidige risicovolle omstandigheden?
Zo neen, waarom niet?

7
Wanneer kan de Kamer een definitief
voorstel van u verwachten inzake de
compensatiemaatregelen voor
ziekenhuizen die door de
liberalisering van de kapitaallasten in

de problemen zijn geraakt? Kan dit
tijdig vóór het algemeen overleg over
ziekenhuisbekostiging op 17 maart
a.s.? Zo neen, waarom niet?

8
Bent u bereid extra middelen ter
beschikking te stellen voor de
care-sector nu de investering van
160 miljoen euro voor de care-sector
om te komen tot meer
éénpersoonskamers met meer dan
100% is overtekend?3

1 Medisch Contact, 18 februari 2010.
2 Limburgs Dagblad, 19 februari 2010.
3 http://www.skipr.nl/blogs/bouwplannen-te-
over-in-care-sector-50 566.html
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